



Nishit Lakhotia
Head of Research

SICO Launches Comprehensive Research App

The new "SICO Research app" provides users with up-to-date market updates and in-depth analysis on the region's top listed companies.

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank (licensed as a wholesale bank by the CBB), announces the launch of its comprehensive research app, which facilitates access to the bank's extensive GCC research portfolio of stocks, providing clients with a seamless user experience. SICO's sell-side research team has been actively researching GCC markets since 1995 and its recent app launch is a continuation of its commitment to enhance its service towards its brokerage clients.

The key features of the SICO Research App include access to wide-ranging research and analysis on over 100 GCC-listed companies; up-to-date market and stock-specific news; analyst recommendations; IPO notes and guidance; and details of SICO's model Top-20 stock portfolio. A product of SICO's sell-side Research division, Top-20's portfolio encompasses a diversified range of stocks across GCC, which have been picked and managed by the Research team, backed by fundamental research and timely calls, and has a strong track record of beating the benchmark and can be replicated without any fees.

Nishit Lakhotia, SICO's Head of Research, emphasized the significance of this new offering, stating, "As one of the largest research houses in the region, the SICO Research App empowers our clients with timely market and stock specific analyses, recommendations, and expert insights at their fingertips, assisting their investment decisions. In today's fast-paced financial markets, staying well-informed is essential, and our app ensures that our clients have a powerful tool to navigate the complexities of the GCC markets with confidence and capitalize on the opportunities the market has to offer. Our Top-20 model stock portfolio has returned more than two times its benchmark since its launch in November 2017 and continues to outperform its GCC benchmark by more than 19.4% in FY23TD (end of September). We believe that the new app marks a milestone in our mission to enhance our user experience, reflecting our unwavering commitment to providing top-tier research and unparalleled support to our valued clients."

SICO Research App is available for download on both Apple App Store and Google Play.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with USD 5 bn in assets under management (AUM). Today SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Financial Brokerage, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a Saudi-based asset management provider, SICO Capital. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 100 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



نشيت لاخوتيا
رئيس دائرة الأبحاث الاستثمارية

سيكو تعلن عن إطلاق تطبيقها الخاص "سيكو للأبحاث الاستثمارية" (SICO Research)

يقوم التطبيق الجديد بتزويد المستخدمين بأخر مستجدات السوق مع تحليلات استثمارية متعمقة عن كبرى الشركات المدرجة في بورصات المنطقة.

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية (والمركز من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي)، عن إطلاق تطبيق الأبحاث الاستثمارية SICO Research في إطار مساعيها الحثيثة نحو الارتقاء بتجربة عملائها لتسهيل وصولهم إلى آخر الأبحاث والتحليلات الاستثمارية والاقتصادية حيث تمتد خبرة سيكو في مجال تقديم الأبحاث والدراسات لأكثر من 3 عقود

من أبرز مزايا تطبيق سيكو للأبحاث إمكانية الوصول إلى مجموعة كبيرة وشاملة من التقارير والتحليلات لأكثر من 100 شركة مدرجة في بورصات دول مجلس التعاون الخليجي، فضلا عن التعرف على آخر مستجدات الأسواق والأسهم والأخبار ذات الصلة. كما أنه يتيح الاطلاع على توصيات المحللين، والتقارير المتعلقة بمستجدات الاكتتابات العامة والتوصيات، بالإضافة إلى المحفظة المثالية للأسهم الخليجية "سيكو توب-20"، وهي إحدى أهم الأدوات الاستثمارية الصادرة من قبل دائرة الأبحاث والتي من خلالها يتم بناء محفظة من الأسهم التي ينتقيها فريق الأبحاث في سيكو بناءً على الأبحاث والتحليلات المالية الأساسية لأداء الشركات المدرجة في الأسواق الخليجية بصورة دورية مستمرة وتوفر للعملاء عائداً ممتازة وثابتة تفوقت منذ تاريخ إنشائها على أداء المؤشر العام المرتبط بدون أي رسوم أو اتعاب.

وفي هذا الصدد، أكد نشيت لاخوتيا، رئيس دائرة الأبحاث الاستثمارية في سيكو أهمية هذا التطبيق الجديد قائلاً: "إن اتخاذ قرارات استثمارية مدروسة في الوقت المناسب تعد عملية معقدة خصوصاً في وقتنا الحالي الذي تشهد الأسواق حالة من الاضطراب، ومن هنا تأتي أهمية تطبيق SICO Research حيث يمكّن عملائنا من التعرف على آخر أخبار الأسواق المالية وتحليلات فريق الأبحاث للأسهم وتوصياتهم بما يساعدهم على اتخاذ قراراتهم واقتناص الفرص الاستثمارية. ومن الجدير بالذكر ان محفظة الأسهم الخليجية "سيكو توب-20" ضاعفت عوائدها منذ اطلاقها عام 2017 كما واصلت تفوقها بنسبة 19.4% على المؤشر المعياري منذ بداية العام. أن هذا التطبيق يمثل إنجازاً ملموساً للارتقاء بتجربة العميل، كما أنه يعكس التزامنا المتواصل بتوفير الأبحاث عالية الجودة وتقديم دعم المتواصل لعملائنا."

تطبيق سيكو للأبحاث متوفر في أبل ستور، وغوغل بلاي.

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول، والوساطة، والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى أكثر من 5 مليارات دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو للوساطة المالية، وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، وسيكو السعودية المالية المزودة لخدمات إدارة الأصول والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنك إقليمي موثوق به يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها في العام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلًا عن سعيها الدائم إلى توظيف أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 100 موظف متميز.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة
سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com